
           Inowrocław, 24.04.2022 r.  

Pan 
Ryszard Brejza  
Prezydent Miasta  
Inowrocławia 

Szanowny Panie,  

 Na podstawie Art. 24 pkt. 5 i 6 Ustawy o samorządzie gminnym, zwracam się            

z prośbą o udzielenie odpowiedzi na zapytanie, w sprawie o istotnym znaczeniu dla 

gminy Miasto Inowrocław:  

Stan faktyczny: 

20 kwietnia 2022r. o godzinie 17:00 odbyło się spotkanie mieszkańców w sprawie  pyłów 

na terenie Osiedla Mątwy organizowane przez Zarząd Osiedla Mątwy. W spotkaniu uczestniczyli 

przedstawiciele firmy Ciech Soda S.A., przedstawiciele władz miasta (Zastępca Prezydenta, 

pracownicy Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa), przedstawiciele WIOŚ 

Bydgoszcz, radni RM Inowrocławia i innych szczebli samorządu oraz licznie zgromadzeni 

mieszkańcy osiedla Mątwy, Miasta Inowrocławia oraz Gminy Inowrocław. 

Na początku spotkania Pani Przewodnicząca poinformowała zebranych, że spotkanie 

będzie rejestrowane. W celu sprawnej komunikacji między osobami chcącymi zadać pytania,             

a osobami zaproszonymi przez Zarząd Osiedla, został postawiony przed stołem prezydialnym 

mikrofon do tego celu. Zapis wideo i audio, na który zgodzili się się mieszkańcy powinien 

rejestrować osoby zadające pytania i osoby udzielające odpowiedzi. 

Pierwszy raz spotkałem się praktyką, że na spotkaniu z mieszkańcami rozstawiane              

były dyktafony*, które nagrywają prywatne rozmowy lub komentarze osób uczestniczących                 

w  spotkaniu. Umiejscowionych zostało również kilka kamer, które rejestrowały całą salę.      

W związku licznymi zgłoszeniami mieszkańców Inowrocławia oburzonych taką praktyką,  

mających słuszne podejrzenia, że ich prywatne rozmowy mogą być nagrane, nie mających 

również gwarancji na bezpieczne przechowywanie ich wizerunku zarejestrowanego                        

na wspomnianym spotkaniu, proszę Pana o zobowiązanie Zarządu Osiedla Mątwy do odpowiedzi 

na następujące pytania:          



Zapytania: 

1.  Ile kosztowała obsługa audio - wideo spotkania z mieszkańcami                            

22 kwietnia 2022 r. ?  

2.  Kto opłacił obsługę audio - wideo spotkania z mieszkańcami                                

22 kwietnia 2022 r. ? 

3.  Kto jest w posiadaniu nagrań ze spotkania z mieszkańcami                                    

22 kwietnia 2022 r. ? 

4.  Dlaczego został postawiony dyktafon pomiędzy mieszkańcami i w jakim celu? 

5.  W jakim celu zostało nagrane to spotkanie i kto będzie korzystał                               

z tej rejestracji? 

Zwracam się dodatkowo z prośbą do Zarządu Osiedla Mątwy o udostępnienie nagrań         

ze wszystkich nośników użytych do zarejestrowania spotkania w dniu 22 kwietnia 2022r.          

Proszę żeby pliki były przekazane bez tzw. „cięcia” i pochodziły bezpośrednio                     

z urządzeń rejestrujących, bez obróbki. 

* dyktafon ustawiony pośród mieszkańców 

Z poważaniem  

 Damian Polak  


